
1 
 

Bilag 4. 
Dato 15. august 2022  

Til: Hovedbestyrelsen på møde den 26. august 2022 

Kontaktperson: Mads Peter Aagaard Madsen, mads@dn.dk, 20 86 24 94 

 

 

 

Dagsordenspunkt 4 

Forberedelse af efterårets REP-møde 

Tilhørende bilag til 

dagsordenspunktet 

- Bilag 4.1. Udkast til dagsorden 

for efterårets REP-møde 

Indstilling Det indstilles, at HB 

- Orienteres om den foreløbige dagsorden for efterårets REP-møde d. 

19.-20. november i Aarhus og giver sit input, så dagsordenudvalget 

(DU) kan involveres på et tidligere tidspunkt end sædvanligt. 

Kort 

sagsfremstilling 

 

Nedenfor gives et overblik over opmærksomhedspunkter ifm. med 

udarbejdelsen af efterårets REP-dagsorden:  

Dagsordenudvalgets rolle: Det er denne gang forsøgt at involvere DU’s 

medlemmer tidligere i processen end normalt (uge 33). 

Samrådsformandskaberne har dog endnu ikke udpeget DU’s medlemmer, 

hvilket har gjort det svært at få input. I sekretariatet er man opmærksom 

på, at DU ønsker at blive inddraget tidligt.  

Antallet af punkter på dagsordenen: Det anbefales, at antallet af 

punkter på repræsentantskabsmødernes dagsorden ikke bliver for mange. 

HB bør overveje forholdet mellem kvantitet og kvalitet. Ved hvert REP-

møde er der mange ønsker til dagsordenen fra forskellige kanter. For 

mødedeltagerne er det gode møde ikke nødvendigvis mødet, hvor der 

træffes mange beslutninger. Skal REP-møderne fremover være 

tilløbsstykker, og noget deltagerne i endnu højere grad skal se frem til, 

kan antallet af punkter på dagsordenen gøre en forskel.  

Dialogboder og samrådsformøde: Det overvejes at droppe 

dialogboderne til efterårets møde. REP-deltagerne har over en årrække 

bemærket i mødeevalueringerne, at pauserne er for korte. Mange er kede 

af enten ikke at kunne nå at besøge alle boderne eller at skulle fravælge 

vedligeholdelse af netværk. Sekretariat og Organisationsudvalget arbejder 

på at indstille en ny model for repræsentantskabsmøder med andre former 

for inspiration og udvikling i stedet. Derfor overvejes det at udelade 

dialogboderne på det kommende møde. Ligeledes udelades formødet for 

samrådsformandskaber til en fremtidig model for møderne er afklaret. 

Suppleringsvalg af personligt valgte. Der er i øjeblikket tre vakante 

pladser, og ved sidste møde var der faktisk to kandidater, der meldte 

deres interesse efter opstillingsfristens udløb. Dirigenten bakker op om at 
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der kan gennemføres suppleringsvalg i efteråret for at få pladserne fyldt 

op. 

 

  


